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Interpelacja

dot. zagospodarowania pomieszczeń w starej szkole w kowalewszczyżnie (w
postaci świetlicy d|a mieszkańców i sali gimnastyczrej dla uczniów)

Zgodnie z art.J Ustawy o samorzadzie gminnym ( Dz.lJ,2023.40) do zadań własnych gminy na,lez;,
zasPakajanie zbiorowYch Potrzeb wsPólnoty gminne_j Do tal<ich potrzeb wspólnotowych bezsprzec znle należą
mclzliwości spotkań i integracji lnieszkaric§w w świetlicy rviejsl<iej.

Śrvietlica w nriejscowoŚci Kowalewszezyznajest postulowana przez nieszkańców od kilku kadencji. pod koniec
ostatniej kadencji RadY GninY Sokoły dostałem publiczne zapewnienie oraz odpowi ędź na interielacje numer:
Or,0003.4.2024, że z godnie z wcześniejszymi ustalenialni zostanię złożony wniosel< o zmianę inwestycji zŹadaniana
które gmina otrzvlnała Promesę dotyczącą straz,nicy OSP w Bruszewie (Śtraznica uzyskała Óonnansi*anie z innego
Żródła) na zadanie obejmujące wykonaie śrviet|icy dla nlieszliańców wsi KowalewszcŹyzna zśrodków które pozosta'iy
wzwiązkuzPozYskaniemPrzezOSPBruszewośrodkówzinnego żródla.Zapewnieniózostało zlożonei podpisanew
Postacji odPowiedzi na interPelację numer jak powyźej prre.pipr,redniego Wójta, Wniosęk o zarnianę zostaizłożony
minro zapewnień dopiero przez obecnego Pana Wójta w nowej-kadencji .

Z uzYskanYch informac.ii rvvnika. iż wniosek zosta,l rozpatrzony negat}lvnie. W związku z negaty\Ą.nym rozpatrzeniem
wniosku i interPelacją radnego Marcina Kruszell,skiego rv imieniu klubu raclnych o zmianę wn"ioiku ńa inna inwestycje
bardzo Proszę Pana WÓjta o odpowiedz cllaczego wnlosek nie został zaakcepiowany?, czy były.iakieś ułęay rormalne,
l<tóre moŻna PoPrawiĆ? i ProŚbę o ponowne pode.;ście do sprawy, ewentualne ponowne złózenie wniosku ,aby te środki
zostałY PrzęZnaczonę na Świetlicę w l(owalerł,szczyżnie , gdyż taka l<ilkukintna, publiczna obietnica pujłu, .o ,-,-,u
równięż potwierdzenie w pismach które posiadam z poprzedtrie.j kadencji rady.

Proszę równieŻ o odPowiedŹ, jal<i jest plan działania gminy na realizacje tej inwestycji, czy są inne żródla
finansowania?, jak gmina planuje wykonanie tej inwestycli tóa wielu lat postulowa nói prr"rmieszkańców.

Bardzo proszę o odpowiedź w trybie interpelac.ii

Szanowny Panie Wójcie,

DziałającwimieniumieszkańcówCminySokołyoraznapodstawieart,24ust.3i5Ustawyzdnia8marcal990r. o
samorządzie gminnYm, Zwracam się do Pana Wó_ita w sprawie informacji na temat wyżej opisanej potrzeby
inwestycyjnej.
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